

Saksliste RU-møte 15.03.2016

Rom: Møterom 1005

46503244 dersom du ikke finner frem.

Tid: 16:15 - 18:00

1. Oppmøte, Mat
2. Godkjenning av innkalling og saksliste
3. Orienteringer
 - Arbeidsgruppe for arealplanlegging
 - Arbeidsgruppe for digitalisering
 - Arrangementskoordinator
 - 100 000 kr til stikkontakter på Realfagbygget
 - To nye kollokvieøyer
 - Auditorium 2 og 3 skal muligens pusses opp
 - Studentparlamentsvalget
 - Universitetsstyrekandidater
 - Allmøte
 - Rolag
 - Sosial samling med RU
 - Rekruttering med Ent3r
4. Statutt for valg av styret til integrerbar og valg av PR-ansvarlig
5. Økonomi
6. Mat-nat idrett
7. Gruppe for innovativitet på mat-nat
8. Økonomisk støtte til organisasjoner

9. Sosialt

10. Eventuelt

11. Evaluering

4. Statutt for valg av styret til Integrerbar

Roymond har skrevet forslag til statutt (vedlagt). Vi skal diskutere det, vurdere endringer (Den siste avgjørelsen må tas av allmøtet). Integrerbar har også uttrykt at de ønsker en egen PR-ansvarlig, da det begynner å bli for mye arbeid for styret, vi skal velge inn en person som vil presentere seg på møtet (Eventuelt fler om vi får inn mange søknader)

5. Økonomi

Vi skal vedta budsjettet til Realistutvalget for 2016. Se vedlegg 3.

6. Egen idrettsparaplygruppe på mat-nat

For å samle fotball-lagene, rolag, og andre idretter som gjøres på fakultetet. Litt etter modell fra studentidretten på SiB. Henriette orienterer

7. Gruppe for innovativitet på mat-nat

Opprette en egen gruppe med leder som skal jobbe litt på samme måte som Start UiB, bare rettet mot matnat. Det er per dags dato litt for få studentbedrifter som kommer ut av dette fakultetet, og vi sitter på en gullgrube når det kommer til kunnskap som kan komme til nytte for samfunnet. Denne gruppens mandat blir å jobbe for akkurat dette, og ha kontakt med Bergen teknologioverføring (BTO), Start UiB og andre aktører som jobber med samme saker. Intensjonen blir å stimulere, inspirere og veilede studenter som har idéer eller ønsker å gjøre en forskjell i verden. Vi skal diskutere dette konseptet på møtet. Det er allerede kommet inn ønske om å sitte som leder i denne gruppa fra en person.

8. Økonomisk støtte til organisasjoner

To organisasjoner har søkt oss om økonomisk støtte, vi skal vedta hvorvidt vi ønsker å støtte eller ikke.

Se vedlegg 1 for støtte til fotballag og vedlegg 2 for støtte til foredrag